



Norske Vandrerhjem – Generell tekst

Norsk:

Norske Vandrerhjem tilbyr rimelig overnatting på 77 vandrerhjem over hele landet. Hvert vandrerhjem er unikt, men felles for dem er at alle har en sosial, uformell og trygg atmosfære. På vandrerhjemmene får våre gjester noen valgmuligheter som de ikke får andre steder. Vi har fasiliteter som oppfordrer til aktiviteter og samvær som for eksempel tv-stue og gjestekjøkken. Våre gjester får tilbudet om å kjøpe seng i flersengsrom, 2-, 3-, 4- sengsrom eller familierom (2 voksne + 2 barn). Gjestene har også valget mellom å ta med eget sengetøy eller leie. - Noen vandrerhjem har sengetøy i prisen. Sovepose er ikke tillatt av hygieniske årsaker. Man kan også velge å lage egen mat eller gå ut å spise.

Vandrerhjem er populært for mennesker i alle aldre. Her møter man personer fra hele verden og kan knytte nye bekjentskaper. Norske Vandrerhjem er tilsluttet Hostelling International, som er verdens største overnattingsorganisasjon med 4 000 vandrerhjem i 90 land. Medlemmer av Norske Vandrerhjem / Hostelling International får 10 % rabatt på listede overnattingspriser i Norge. Medlemskap bør kjøpes i eget land, men et internasjonalt gjestemedlemskort kan kjøpes ved første overnatting i Norge. Medlemsrabatten utenfor Norges grenser varierer fra land til land.

For informasjon om Norske Vandrerhjem, se www.vandrerhjem.no, for informasjon om Hostelling International, se www.hihostels.com.

Bli medlem i Norske Vandrerhjem i dag:

Hovedmedlemskap NOK 250,-

- Individuelle fra og med 16 år. Barn under 16 år som reiser alene må ha foreldrenes samtykke for å få utstedt hovedmedlemskap.

Familiemedlemskap NOK 350,-

- 1-2 voksne med felles bostedsadresse, og inntil 8 barn. Med barn menes fra og med 3 år til og med 15 år. Det skrives ut ett medlemskort per familie som vil stå i navnet på det registrerte hovedmedlemmet. Dette kortet er gyldig for alle registrerte familiemedlemmer.

Gruppemedlemskap NOK 500,-

- Minimum 10 personer. Gruppen må reise samlet.

Engelsk:

Norske Vandrerhjem/HI Norway offers cheap accommodation at 77 hostels across the whole country. Each hostel is unique, but common for all hostels are a social, informal and safe atmosphere. Our hostels offer choices that guests normally do not have at hotels and other accommodation establishments. At HI hostels you will find facilities that encourage activities and interactions between guests. These facilities may include common rooms, guest kitchens, lounges, game rooms, play grounds and so on. Some hostels have also great outdoor facilities or they are located in areas that are known for great skiing, hiking, fishing etc.

Our guests can choose to rent a bed for the night and sharing a room with other people, or rent a private room for 1 – 6 persons. We offer as well a family room for 2 adults and 2 children under the age of 16 years. Guests may bring their own bed linen or rent bed linen at the hostels. Please note that some hostels include bed linen in the price. Sleeping bags are not permitted because of hygienic reasons. You can also either choose to make your own food at our guest kitchen or go out to eat at a local restaurant or cafe.

Norske Vandrerhjem is popular for people in all ages. At our hostels you meet people from the entire world and you have the chance to make new friendships. Norske Vandrerhjem is a member of Hostelling International, an international network with more than 4 000 hostels in 90 countries.

Members of Hostelling International are entitled to 10% discount on the overnight price when staying at HI hostels in Norway. Abroad the discount varies from country to country. Norske Vandrerhjem recommends buying the membership card from your national association before you travel. If you do not have a membership when you arrive in Norway, you can buy international membership cards at HI hostels in Norway.

Tysk:

Norske Vandrerhjem/ HI Norway bietet in 77 Jugendherbergen über ganz Norwegen verteilt , preisgünstige Übernachtungen an. Jede Jugendherberge ist einmalig. Das Gemeinsame für alle ist die offene, informelle und sichere Atmosphäre. Es finden sich dort eine Reihe Möglichkeiten für unsere Gäste die es woanders so nicht gibt. Wir haben Einrichtungen, wie z.B. Aufenthaltsräume mit Fernseher und Küchen zum Selbstverpflegen die zu einem gemütlichen Beisammensein einladen. Unseren Gästen steht eine Reihe von Übernachtungsmöglichkeiten wie z.B. ein Bett im Mehrbettzimmer, 2,3,4,- Bettzimmer oder Familienzimmer (2 Erwachsene + 2 Kinder) zur Auswahl. Die Bettwäsche kann entweder mitgebracht werden, oder auch bei der Ankunft geliehen werden. In einigen Jugendherbergen ist die Bettwäsche im Preis enthalten.. Schlafsäcke sind aus hygienischen Gründen nicht erlaubt. Das Essen kann entweder selbst zubereitet werden oder außerhalb eingenommen werden.

Norske Vandrerhjem sind bei allen Altersgruppen beliebt. In unseren Jugendherbergen treffen sich Menschen aus der ganzen Welt . Ein idealer Treffpunkt um neue Freunde kennen zu lernen. . Norske Vandrerhjem ist Mitglied von Hostelling International, das mit 4 000 Jugendherbergen in 90 Ländern zur weltweit größten Übernachtungskette zählt. Mitglieder von Hostelling Internatioal bekommen einen 10 % Rabatt in allen Jugendherbergen die HI angeschlossen sind. Der Mitgliedsausweis, sollte aber schon vorher in dem jeweiligen eigenen Land gekauft werden. Es besteht aber die Möglichkeit einen Internationalen Gästerausweis bei der Ankunft in der ersten norwegischen Jugendherberge zu erwerben.